
SKMU – Hystad skule 

Dato: 08.06.22, Stad: Biblioteket, Hystad skule 

Møtte: Svenn Liodden (FAU), Eirik Skjelnes Larsen (F), Alma Tufteland Hårde (Elevrådet), Audhild 

Myklevold (skule/SFO), Pål Helland (rektor) 

 

09/22: Saker frå Elevrådet 

Alma Tufteland Hårde la fram sakar som elevrådet har jobba med:  

• Elevrådet lagar basketkorg. Gravd ut hol til fundament.  

• Snakk om parkourløype, men ikkje byrja med dette arbeidet enno.  

• Elevrådet ynskjer; Stor klokke ute på tunet. FAU kan kosta denne. Avtale om at elevrådet 

finn fram til eksempel på kva klokke dei ynskjer, slik at FAU veit kva dei skal kjøpa inn. 

• Elevrådet ynskjer og bosspann. Pål sjekkar med eigedom om dette kan la seg gjera. 

• Elevrådet har snakka om elevundersøkelsen.  

Svenn sa at elevrådet disponerer 7000kr. Alma informerer elevrådet om dette. 

10/22: FAU har føreslått at det vert lagd dugnadar til trinn 

FAU har foreslått at nokre trinn har ansvar for dugnad. FAU jobbar vidare med denne saka og vil 

utarbeida eit årshjul der dugnadane kjem fram. 

11/22: Læringsmiljøprosjektet, pulje 6 

Hystad skule skal vera med i Læringsmiljøprosjektet, pulje 6 i ein periode over to år. SFO er også med i 

SMP. Dette for å få ein brei kompetanse i personalet, når det gjeld trygt og godt skule- og 

læringsmiljø. 

12/22: Spekter digital 

Rektor – fortel om Spekter digital og korleis det vert brukt for å undersøka og avdekka utrygt 

skulemiljø for elevar. 

13/22: Rektor spør om kva intrykk elevrådet har av trivsel i friminuttane 

• Alma – kjekt i friminuttane. Kjekt å gå på stylter.  

• Sykkelløypa. Det har elevrådet snakka om. FAU-leiar Svenn etterspurde kva elevrådet 

konkret meiner med sykkelløype. Alma undersøker dette med elevrådet. 

14/22: Trivnad på SFO  

• SFO – trivseltiltak mat. Har budsjett.  

• Skulle gjerne hatt noko meir tilpassa for dei største borna i SFO.  

• Urtehage.  

• Bjørnis kjem og til SFO. 

 

Ref: Pål Helland 


